
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 

 
Geachte fractie van Gemeentebelangen Heiloo, 
 
Op dinsdag 5 september jl. heeft uw fractie 14 schriftelijke vragen gesteld in het kader van 
artikel 51 van het Reglement van Orde van de Gemeenteraad van Heiloo, over mogelijke 
bomenkap aan de Ypesteinerlaan als gevolg van storm Poly op 5 juli jongstleden. Hierbij 
ontvangt u onze schriftelijke reactie op deze vragen.  
 
De vragen van uw fractie gaan specifiek in op locatie, aantal bomen, ecologische 
overwegingen, eventuele alternatieven en motivatie van het college voor het al dan niet 
kappen van bomen. Normaliter wordt een beslissing over het kappen van bomen aan de 
hand van richtlijnen door de ambtelijke organisatie genomen. Wij zijn ons er echter van 
bewust dat het hier om een enorme schade gaat waarbij een eventuele ingreep een niet 
gering maatschappelijk effect kan hebben.  
 
Om een zorgvuldige afweging te kunnen maken is gevraagd een rapportage op te stellen. 
Op basis van deze rapportage wordt een ambtelijk advies voorbereid. Dit advies wordt naar 
verwachting in de collegevergadering van 7 november aanstaande besproken. Hierna zal 
ons college uw raad informeren over het genomen besluit en daarmee ook inhoudelijk een 
antwoord geven op uw vragen. 
 
 

Hoogachtend, 
burgemeester en wethouders van de gemeente Heiloo 
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F.W.H. de Jong  M. ten Bruggencate 
secretaris burgemeester  
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